

易通行

設置「增值指定儲值戶口直接付款授權」 — 重要須知

- 1) 易通行的銀行直接付款服務只適用於在香港支援實時直接扣帳的轉數快(FPS)參與機構。請參閱下頁所列出的支援機構名單。此名單或會不時更新而不作另行通知。
如你想透過數字銀行設置直接付款授權，請在申請前向有關銀行查詢是否提供該服務。
 - 你選用的銀行是否在支援機構名單之上？
- 2) 如要為增值指定儲值戶口設置直接付款授權，你必須先在易通行戶口內開立指定儲值戶口。
 - 你已在易通行戶口內開立了指定儲值戶口？
- 3) 銀行帳戶持有人的名稱必須與指定儲值戶口持有人的名稱相同。當指定儲值戶口取消時，結餘只會退回給指定儲值戶口持有人。
 - 指定儲值戶口持有人的名稱是否跟銀行帳戶持有人的名稱一致？
- 4) 直接付款授權書中“債務人參考”是指你的易通行賬戶號碼。你可登入易通行並在「戶口管理」頁面（手機程式請在主頁按左上角的選單再按齒輪圖示）中找到賬戶號碼。
 - 你已將你的易通行賬戶號碼填寫在直接付款授權書中“債務人參考”欄內？
- 5) 請把已填妥的直接付款授權書正本透過郵寄或親身交回易通行客戶服務地點以作進一步處理。如有查詢，請致電易通行客服熱線 3853 7333。
 - 你是否已準確填寫授權書中的所有部分？

HKeToll

Important Notes for Setting up Direct Debit Authorisation (DDA) for Top-up of Designated Stored Value Account (DSVA)

- 1) HKeToll direct debit services can only be arranged with Faster Payment System (FPS) Participants that support real-time direct debit in Hong Kong. Please refer to the list on the next page for the banks that can be used. Please note that the list may be updated from time to time without prior notice.
For digital bank account holder, please consult your bank for the availability of direct debit service before applying.
 - Have you checked whether your chosen bank is on the list?
- 2) To set up DDA for top-up of DSVA, you must first open the DSVA under your HKeToll Account.
 - Have you opened the DSVA under your HKeToll Account?
- 3) The bank account holder's name must be the same as that of the DSVA holder. Upon closure of DSVA, its balance will only be returned to the DSVA holder.
 - Are the DSVA holder's name and the bank account holder's name identical?
- 4) In the DDA application form, "Debtor's Reference" refers to your HKeToll Account ID No. You can find your Account ID No. under the page "Account Management" after logging in (For App, please click on the menu located at the top-left corner of the dashboard page, and then click on the gearwheel icon).
 - Have you filled in your HKeToll Account ID No. as "Debtor's Reference" in your DDA application form?
- 5) Please complete and submit the **original** DDA application form by post or in person to HKeToll Customer Service Locations for further processing. For enquiries, please call our hotline at 3853 7333.
 - Have you completed all sections of the application form accurately?

可為易通行提供實時直接扣帳服務的轉數快參與機構名單

List of Faster Payment System (FPS) Participants that support real-time direct debit for HKeToll

參與機構編號 / 銀行編號 Participant Code / Bank Code	Participant Name / Bank Name	參與機構名稱 / 銀行名稱
003	Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited	渣打銀行(香港)有限公司
004	The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited	香港上海滙豐銀行有限公司
006	Citibank N.A. Hong Kong	花旗銀行香港分行
007	JPMorgan Chase Bank, N.A.	摩根大通銀行
009	China Construction Bank (Asia) Corporation Limited	中國建設銀行(亞洲)股份有限公司
012	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
014	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
015	The Bank of East Asia, Limited	東亞銀行有限公司
016	DBS Bank (Hong Kong) Ltd.	星展銀行(香港)有限公司
018	China Citic Bank International Limited	中信銀行(國際)有限公司
019	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
020	CMB Wing Lung Bank Limited	招商永隆銀行有限公司
024	Hang Seng Bank Ltd.	恒生銀行有限公司
025	Shanghai Commercial Bank Limited	上海商業銀行有限公司
026	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
027	Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch	交通銀行股份有限公司 香港分行
028	Public Bank (Hong Kong) Limited	大眾銀行(香港)有限公司
030	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
031	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
033	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
035	OCBC Bank (Hong Kong) Limited	華僑銀行(香港)有限公司
036	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
039	Chiyu Banking Corporation Limited	集友銀行有限公司
040	Dah Sing Bank, Limited	大新銀行有限公司
041	Chong Hing Bank Limited	創興銀行有限公司
043	Nanyang Commercial Bank, Limited	南洋商業銀行有限公司
064	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
070	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)有限公司
072	Industrial And Commercial Bank Of China (Asia) Limited	中國工商銀行(亞洲)
128	Fubon Bank (Hong Kong) Limited	富邦銀行(香港)有限公司
185	DBS Bank Ltd, HK Branch	星展銀行, 香港分行
221	China Construction Bank Corporation, Hong Kong Branch	中國建設銀行股份有限公司香港分行
238	China Merchants Bank Co. Ltd. Hong Kong Branch	招商銀行香港分行
250	Citibank (Hong Kong) Limited	花旗銀行(香港)有限公司
345	Shanghai Pudong Development Bank Co., Ltd.	上海浦東發展銀行股份有限公司
353	China Minsheng Banking Corp., Ltd.	中國民生銀行
359	China Guangfa Bank Co., Ltd.	廣發銀行股份有限公司
368	China Everbright Bank	中國光大銀行
382	Bank of Communications (Hong Kong) Ltd.	交通銀行(香港)有限公司
385	Ping An Bank Co., Ltd.	平安銀行股份有限公司
387	ZA Bank Limited	眾安銀行有限公司
388	Livi Bank Limited	Livi Bank Limited
389	Mox Bank Limited	Mox Bank Limited
390	Welab Bank Limited	Welab Bank Limited
391	Fusion Bank Limited	富融銀行有限公司
393	Ant Bank (Hong Kong) Limited	螞蟻銀行(香港)有限公司
395	Airstar Bank Limited	天星銀行有限公司

